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Imenovanje novih nadzornikov SOD-a

RA SLOVENIJA 1, 20.04.2013, DOGODKI IN ODMEVI, 15.44

KATJA ARHAR: Koalicija poudarja, da so novi nadzorniki Slovenske odškodninske družbe, ki jih je vlada na
zadnji seji naposled le imenovala strokovno usposobljeni za tako odgovorno funkcijo. Strokovna javnost
pa opozarja, da izbira, ki sicer ni potekala po ustreznih postopkih, ni najboljša. Občutek, da se tudi ta vlada
ne more izogniti političnemu kadrovanju, dajejo predvsem Samo Lozej in Nives Cesar, ki sta povezana z
Zoranom Jankovićem ter Stane Seničar predsednik celjskega območnega odbora DeSUS-a. Simeona Rogelj.
SIMEONA ROGELJ: V preteklosti je bilo marsikdaj marsikaj narobe, je pred tremi tedni v Studiu ob 17
ocenila predsednica vlade Alenka Bratušek, zato je dodala:
ALENKA BRATUŠEK (predsednica vlade): Mi tega ne bomo ponavljali in bomo kadrovali tam kjer pač bo
potrebno z absolutno korporativnimi standardi upravljanja, ki veljajo tudi v svetu.
ROGELJ: A nekateri novi člani nadzornega sveta SOD-a so obremenjeni s spornim delovanjem v preteklosti,
opozarja Rajko Stankovič iz Društva malih delničarjev.
RAJKO STANKOVIČ (Društvo malih delničarjev): Predvsem verjetno je predsednik nadzornega sveta tisti, ki
morda zbuja nelagodje, saj se ga spomnimo iz obdobja, ko je županovala Vika Potočnik in njegove vloge
pri kupovanju mestne banke in verjetno je še kakšen drug izmed nadzornikov, ki ni glih najbolj idealen.
ROGELJ: To pa pomeni, da tudi ta vlada ni uspela kadrovati ne politično. Je pa vsaj, kot ocenjuje Borut
Bratina iz mariborske ekonomsko poslovne fakultete, upoštevala tudi kako strokoven je posameznik.
BORUT BRATINA (mariborska ekonomsko poslovna fakulteta): S tega vidika je vsaj občutek, da je stroka
bila upoštevana. Medtem ko včasih prej, je pa bil občutek, kot da je zmanjkalo pravih kandidatov in je
potem pač bil pomemben izbor, da je strankarsko sprejemljiv.
ROGELJ: Bogomir Kovač iz ljubljanske ekonomske fakultete ob tem opozarja, da novi nadzorniki nimajo
ustreznih verifikacij stanovskega združenja in da izbor ni potekal po ustreznih postopkih.
BOGOMIR KOVAČ (ljubljanska ekonomska fakulteta): To kar se dogaja v zadnjem letu, da so vsa imena,
ki se pojavljajo v korporativnih menjavah primarno označena s političnim priznakom in ne s strokovnim
predznakom, je izjemno problematično, da ne rečem celo politično in tudi pravno sporno do kraja.
ROGELJ: Nadaljevanje slabe prakse, pa ni dobra popotnica prihodnjemu, sicer že tako slabemu upravljanju
z državnim premoženjem, še dodaja Kovač.
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